
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 Mødedato: 

 13. november 
 2024 

 Mødested/lokale 
 personalerummet, Vinding Skole 

 Mødetidspunkt kl. 

 17.00 
 Forventet sluttidspunkt kl. 

 19.00 

 Deltagere: 
 Sine Borbjerg Andreassen, Mustapha Itani,  ,  Jan Møller  Nørregaard, Maria Østervig Stefansen, Malene 
 Bisgaard, Valdemar Lyhne, Nina Bendix, Steffen Sparvath, Dorthe Leth , Mikkel Terp Hansen, Lene Kingo, 
 Marianne Clemmensen og Dorte Petterson 

 Elevrådsrepræsentanter: 
 Mohieddin Mustapha Itani 
 Clara Hornstrup fra Oxford. 

 Evt. afbud bedes meddelt til 
 Dorte: 

 Malene, Jan, Maria 

 Mødeleder: Marianne 
 Ordstyrer: Marianne 
 Referent: Mikkel 
 Link til fællesdrev: 
 https://drive.google.com/ 
 drive/folders/0ABicGX7o 
 I4YXUk9PVA 

 17.00  Tjek in og godkendelse 
 af referat 

 Referat blev godkendt 

 17.05  Nyt fra elevrådet  Højhus:  Elevrådet har evalueret motionsdagen. Der  var god feedback 
 med halvmaraton, det vil de gerne bevare. 
 Forslag til næste motionsdag:  Color-run og en cykelrute. 

 Højhuset har lige modtaget en helt ny kasse med legeting. Der er 
 kommet mange forskellige nye ting - sjippetov, og aktive spil. Det er 
 eleverne i Højhuset glade for. 

 Oxford: 
 Elevrådet ønsker en postkasse til elevrådet - hvor skolens elever kan 
 komme med forslag til, hvad elevrådet skal arbejde med. Elevrådet 
 har en drøm om en Galla-fest i hallen med DJ/musik. 

 17.10  Årshjul for 24-25  Dorte præsenterer et udkast til et mere struktureret årshjul. Ideen 
 er,at skolebestyrelsen hver måned kan orientere sig i, hvad der er på 



Årshjul Vinding S…

 Ny skabelon med 
 forslag til indhold. 

 Skal godkendes. 

 dagsordenen i den kommende periode. Det er et dynamisk 
 dokument, der kan ændres, hvis behovet er til stede. 

 Inputs: 

 Opmærksomhed på valg til skolebestyrelsesvalg hvert 2. år 

 Årshjul for lige og ulige år (hvert 2. år) 

 Bedre tid til at forberede sig til skolefest for skolebestyrelsen 

 Forslaget/skabelonen godkendes. 

 17.25  Princip for 
 underretning af 
 hjemmene 
 Princippet skal 
 godkendes. 

Princip for underr…

 Der skal laves ændringer, da det ikke står skarpt, hvor mange gange 
 man som forældre kommer til samtale årligt med sit barn. 

 Punktet tages op igen næste gang 

 Opmærksomhed: Opdatering af min-udd - meddelelsesbo - hvor ofte 
 skal det ske? 

 17.40  Kursus for 
 skolebestyrelsen - 
 hvad fik vi med? 

Noter-forældreku…

 Sine fortæller om kurset og de inputs, de fik med sig. Der var mange 
 spændende diskussioner og oplæg om, hvordan SB-arbejdet kunne 
 gøres mere interessant for andre. Kursusgængerne fokuserede på at 
 forbedre skolens branding og samarbejdet med erhvervslivet. Det 
 kunne være spændende at gentænke samarbejdet med lokale 
 virksomheder for at inddrage dem mere. 

 17.55 
 Aftensmad 

 18.15  Skolefotograf-  skal vi 
 have en ny leverandør? 
 Drøftelse og eventuel 
 beslutning 
 To forslag medbringes 

 Der har været en del henvendelser om kvaliteten af billederne. Der 
 skal evt. vælges ny leverandør. Det kunne være godt med mere 
 fleksible pakker og en mere overskuelig oversigt, hvad kan tilvælges, 
 og hvad der ikke kan. Prisen er også vigtig. Det foreslås, at der 
 nedsættes et lille udvalg, som kigger på leverandører samt kvalitet. 
 Valdemar, Ninna og Steffen 

 NB: Vigtigt, at leverandøren der anbefales, kan udarbejde personale 
 og elevmappe samt gøre billederne tilgængelige online. 

 18.35  Ny arbejdsgruppe til 
 princip 

 Der er en arbejdsgruppe i forhold til principperne i SFO´en 

 Det foreslås, at endnu et udvalg udpeges og kigger nærmere på 
 princippet “Arbejdets fordeling blandt det undervisende personale”. 
 Dorte og Sine vil gerne se nærmere på princippet. 

 18.40  Meddelelser  Forperson:  2 henvendelser fra forældre. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1GD40afIf0sKPtZSG1pIMloB5ba4H0nlJ/edit?usp=sharing&ouid=117400302608623649147&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1UxCe0vBhAMknlQzp-DXpv31eAstB-s9K2n7iNNn9ZMk/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/1_LH6Oo3mzYcBZxmrk1h-XAAxgmopEvDN/edit


 Ledelsen: 7. årgang har været til Edison i Spinderihallerne. Årgangen 
 vandt både 1. 2. & 3. pladsen. 

 Medarbejdere: Alle er påvirket af kollegas død, men ellers en fin 
 stemning. 

 18.50  Eventuelt Kvalitet i forældresamarbejdet (skolebestyrelsesmøderne).pptx

 Dorte fremlægger linket og det anbefales at medlemmerne 
 orienterer sig heri. 

 19.00  Tak for  i dag  - 

 Punkter til næste gang  Værdier på skolen 

 Hvordan kan vi opkvalificere vores udeområder? 

 Kvalificere vores folder fra afdelingerne. 

 Hyppighed af skole/hjem samtaler 

 Afstemning omkring AULA - princip for skole/hjem kommunikation, 
 samarbejde 

https://docs.google.com/presentation/d/1cDituPDW2aBhBCiAMC1-9nEHc-bYyx-e/edit?usp=sharing&ouid=117400302608623649147&rtpof=true&sd=true

